
Møte 2 - 23.10.19 

Innsjekk:  
Bedkom sjef og Nestleder mangler 
Ris/ros:  
Bilder mangler enda. Redigering er i gang, men det har oppstått problemer med formatet. 
 

Prioriterte saker:  
• Styremedlemmer legger fram sine mål for styreperioden. 

 

Komiteer (oppdatering): 
• Leder:  

o Julekalender, linjeforeningene skal stå på stand. 

o Begynner prosessen å flytte kommunikasjon i V&A til slack. 

o GLIs fremtid tatt opp på NV-møte 

o Forslag om å legge bergingsregler på nettsiden for å hindre tap og skade på utstyr. 

o Leder og Arrkomsjef har vært på møte med LO som ønsker samarbeid med V&A. HS 

mener det er uaktuelt, da dette ikke er en politisk nøytral org og samarbeid kan skade 

forholdet med Tekna. 

o Utdrikkingslag for HC flyttes til 3.11 pga Kråkelurens 5-års jubileum. 

o Forslag om vedtekt om at V&A skal være politisk uavhengige. Saken settes på vent. 

o Nye daljedesign skal lages. Mediesjef setter Wojtek på saken. 

o Planlegging av medarbeidersamtaler før jul.  

o Sikkerhetshåndbok for studenterhytta under fadderperioden skal lages. 

o Det foreslås endring i trivselsutvalget. Det er ønsket en navnendring, samt opprettelse 

av en ny del av trivselsutvalget som er mer prosjektorientert. Saken diskuteres videre 

med de relevante personene. 

o Leder oppsummerer møte med fakultetet 

• Ringerunde til nye studenter med forslag om å ringe tilbake  

• Plan for realstart skal komme tidligere for å kunne planlegge fadderopplegg 

rundt HMS-forelesninger  

• Det skal lages link til linjeforeninger på NTNU-sidene 

• Mer internasjonale studenter 

• Endring i tid for immatrikulering, fadderperioden må planlegge rundt. 

• Workshop holdes for faddere. 

• Bleste for studibarometeret. Sette krav til studieprogramledere. 

• 3. og 5. er ansvarlige for egen utmatrikulering. Kontakt studieprogramleder. 

Det er ikke ønsket at V&A skal ha ansvar for dette.  

• Nestleder: 

o Ny mal for rapport fra undergrupper/komiteer 

o Åre 

▪ budsjett godkjent 

▪ Kontakt opprettet med SkiStar 

▪ Billettslipp planlagt 

o Forslag om felles V&A 17.mai frokost. Forslaget stemt ned pga vanskeligheter med 

lokale og sjenkebevilling. 

o Div forslag til movember kampanjen. Skal diskuteres senere. 

o Forslag til aktiviteter for utdrikkingslag for HC 

• Kasserer: 

o 86/186 nye førsteklassestudenter har blitt medlem av V&A så langt 

o Kasserer oppsummerer møte med andre linjeforenings-kasserere 

▪ V&A gjør det bra 

o Kasserer er i diskusjon med realfagsrevyen om evtuelle tilskudd. 



o Kasserer driver opplæring av nye økonomiansvarlige. Av komiteer gjenstår Bedkom 

og Nukleomedia 

o Info om VippsGO. Holder på personlig info 

o Spanskrøret skal tilbakebetale lån til V&A ila kort tid.  

o Registrert HS i Enhetsregisteret.  

o V&A gjør oppgradering fra Visma Smart + økonomioversikt (3870 per år) til Visma 

Pro som har økonomioversikt inkludert (3885 per år). Forskjellen er blant annet 

periodisering av salg og andre “snarveier” i programmet. 

• Arrkom: 

o Arrkomleder gir status på julebord. Ekstra fokus på PR til førsteklasse den kommende 

uka. HS blir igjen og rydder etter julebordet. 

o Dato for Krabbefest satt til 7. Februar. 

o Invitert til å bidra på Trondheims pepperkakeby. Overskuddet går til Sorgenfri. 

Påmeldingsfrist 31. oktober 

• Bedkom: 

o 29. oktober kjører vi instituttbesøk for biologi. 75 plasser 

o 12. November blir det atter en gang Min Master. Antatt 40 stk 

o 21. November blir det lab-besøk hos Magnar Bjørås (minihjernerlabben). Jobber med 

å få bekreftelse på div. 

o 27. November blir det pepperkakehusets historie og teknologi med Kjetill Østgaard. 

Kjetill Østgaard var veldig gira på dette. Vi lurer på om det er mulig å få lov til å 

kjøpe inn litt gløgg og pepperkaker å servere på dette eventet? Vegard: går under 

daglig drift, går fint. 
o Neste vår er også under planlegging: VIVO20 og HAV20 er under kontroll.  

o Laget google form slik at folk kan komme med innspill til hvilke arrangementer 

bedkom kan arrangere. Henger på kontoret og er på nettsiden til Volvox. 

o Nytt kryssystem på arrangementene til bedkom med påmelding.  

• Nukleomedia: 

o Det skal bli mulighet for å lage logo til undergruppene. 

o Undergrupper skal kunne spørre nukleomedia om blesting på insta 

o Status fra bildetaking: kommer i løpet av uka, laster opp i helga. Litt trøbbel med 

oppløsning. 

o Lederkurs med sit for de i HS som det er relevant for. 

o Ber om at HS er flinke på å dele arrangement på face.  

• Kjelleren: 

o Støtte fra velferdstinget dekker mer av leie og strøm. 

• Faddersjef:  

• Sekretær: 

o Det er snakk om opprettelsen av en kontorgruppe, men fremdeles uvisst hva det blir 

til. 

o Påminnelse om å sikre god informasjonsflyt ved å sette styret i kopi på viktige 

meldinger. 

 
 

Undergrupper (oppdatering): 
• Bumblebeats: har spilt på immeball 

• inVitro: jobber med ølsmaking, skal servere på julebordet 

• Revy: funnet dato 20-21. mars 2020 

• Shanglelauget: prøver å få øving med oppmøte 

• trivselsutvalg: planlegger faste arrangementer + halloween, lussekatter, bokbyttekveld, 

plantebyttekveld og bake off. 

• Trollkom: mulig 3 turer før jul 

• Vokalium: 

• V&AIL: 

• Skeiv&A: har hatt kakemøte og skal ha malekveld. 



 

Eventuelt: 
• Ny kode bak. Følgende skal så langt ha tilgang: Bumblebeats, leder InVitro, leder 

trivselsutvalget. Nye koder kommer på slack. 

• Mulige movember challenges. 

 


